
Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde Bellahøj I og II d. 12. januar 2025 kl. 16.00 

1) Valg af ordstyrer / Fælles 

2) Valg af referent / John Steen 

3) Godkendelse af referat fra december måned / Referat godkendt 

4) Beboerhenvendelser / Lektiecafe problemstilling mht. tilskud og disponering løst. 

5)  Regnskab 2023/24 og Budget 2024/25 - Drøftelse og stillingtagen. Vi mangler aktindsigt for at 
kunne gennemskue rækkevidden af den aftale, der er indgået mellem LBF, SAB, KK vedr. SAB´s tab 
på 400 Mio. kr. og de mulige konsekvenser for vores afdeling. / Afdelingsbestyrelsen besluttede ikke at 
godkende afdelingens regnskab med henvisning til manglende åbenhed og gennemsigtighed mht. til 
brugen af afdelingernes midler som sikkerhedsstillelse.  

6) Repræsentantskabsmøde i SAB den 22. januar 2025 - Deltagelse og forslag / Afdelingen er 
repræsenteret med seks deltagere fra afdelingsbestyrelsen og suppleanter. Afdelingsbestyrelsen har 
fremsendt flere forslag til repræsentantskabsmødet bl.a. med fokus på SAB´s belastede økonomi og 
manglende transparens. 

7) Kommende projekter: Mulig deltagelse i Lysfestival / Lysfirmaet Fagerhult og Ungt Lys er 
interesseret i et samarbejde om Lys på Bellahøj. Der holdes møde i februar måned.   

Teaterprojekt m forestilling i lejlighed i SAB I / Muligvis teaterforestilling (afdæmpet) i en lejlighed i SAB 
I 1 – 2 gange om måneden som indgår i en større teaterprojekt STATEN. Bellahøjforestilling afklares i 
februar. https://fixfoxy.com/project/staten/ 

8) Orientering / Kort orientering om forskellige henvendelser bl.a. fra arkitektstuderende, der skriver 
afgang om Bellahøj. 

9) Evt. / Intet under dette punkt. 

 

https://fixfoxy.com/project/staten/

